
STUDENTHOVEDSTADEN 

- Studenter i sentrum 

 

 

 

 

INNKALLING TIL MØTE I STUDENTHOVEDSTADEN 

 

 

 

 

 

 

Dato:  Måndag 28. november 2022 

Møtetid:  17:00-18:00 

Stad:    2. Etasje Villa Eika 

 

 

Innkalla til møte: 

Leiar av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Marius Torsvoll 

Leiar av Studentparlamentet ved UiO, Oline Marie Sæther 

Leiar av Studentparlamentet ved OsloMet, Karl Magnus Nikolai Coronus Nyeng 

Leiar av BI Studentorganisasjonen, Youri Van der Werve 

Leiar av Studentunionen ved Høyskolen Kristiania, Marie Pedersen  

Leiar for Det Norske Studentersamfund, Olav Rørstad 

Leiar av Kjellerpubnettverk på UiO, Henrik Vincent Fiske Vassal 

Leiar av Studentidrettsrådet, Frida Rasmussen 

Leiar av SiOs hovedstyre, Stine Johannessen 

Fungerande leiar av Konsulatet ved OsloMet, ukjend 

Studentlivskoordinator på OsloMet, ukjend 

Rådet for de mindre, ikkje valt enda 

Rådet for de mindre, ikkje valt enda 

 

Observatør: Andrine, Samarbeidsansvarlig i Velferdstinget på vegne av Rådet for dei 

mindre 

  

Til stades på møte: 

   

Nestleder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Frida Rasmussen 

Medlem av arbeidsutvalget til Studentparlamentet ved UiO, Robert Granlund 

Leiar av Studentparlamentet ved OsloMet, Karl Magnus Nikolai Coronus Nyeng 

Leiar at SiO Hovedstyre, Stine  

 

 

Observatør: Andrine, Samarbeidsansvarlig i Velferdstinget på vegne av Rådet for dei 

mindre 

 

  



STUDENTHOVEDSTADEN 

- Studenter i sentrum 

DAGSORDEN 

 

Møtestart klokken 17:00 

 

Sak 1) Val av møteleiar og referent 
Valt møteleiar: Frida  

Valt referent: Henriette  

 

Sak 2) Godkjenning av innkalling 

Innkalling godkjennast.  

 

Sak 3) Kort orienteringsrunde 

Robert: Forvist Ola Borten Moe frå UiO, leder av AU skal på dax18 og tv2 nyhetene. UiB skal også ta opp 

resolusjonen. UiO har NOKUT tilsyn akkurat nå.  

 

Karl Magnus: Studentparlamentsval, prøvd å nå ut til studentar. Har berre hatt 4,2% oppslutning, som er lågt 

i forhold til tidlegare år. Har fått fulle benker til parlamentet, som er positivt. Har fått inn vikarar for 

sjukemeldte i administrasjonen som dei sjølv må gi opplæring til. Ein person i AU har trokke seg, dei kjem ikkje 

til å gjennomføre nyval.  

 

Stine: Samskipnadsmøte, diskuterte samarbeid mellom alle samskipanande. Korleis effektivisere og drifte 

meir saman. Arrangert Idèaton, korleis kan SiO sine teneste området bli betre til å komme i møtes med 

ensomhet. Skrifta driftsleverandør rett før helga, frå Toma til Core(?). Lange køar hos psykisk helse, nesten tre 

mnd ventetid for behandling hos psykisk helse. Bustad er full. Athletica og mat og drikke skal gå saman for å 

arrangere eksamensboost.  

 

Frida: Arbeida med Tullin samarbeidet og SiO, korleis få inn investor til prosjektet. Skal vere samtale i SO23 på 

fredag om temaet. Hatt konsernlunsj med SiO kor vi tok opp merking av mat, deira politiske påvirking. I møter 

med politikare fortsatt. Skal ha møte med Lillestrøm kommune om studentar der. Studentidrettsrådet har 

ikkje hatt møte dette semesteret, har ikkje hatt kontakt med OSI sidan tildelingsmøte.  

 

Sak 4) Første møte  

Møteplan for studenthovedstaden: 

Henriette sender ut doodle i januar for kortid neste møte i Studenthovedstaden skal vere.  

 

Sak 5) Strategisk samarbeidsforum  

Frida orientera om dagens møte i strategisk samarbeidsforum 

Inovasjonsdistriktene som testarena. Oline og Frida prøvde å gjere det relevant for studentane, 

som praktikantstillinger. Korleis få Studenthuset aktuelt for innvovasjonsdistrisk sentrum.  

 

Sak 6) Eventuelt 

 

 

Møteslutt 17.49 

 


